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استان فارساستان فارس
ارسنجان

نشست هم اندیشی و هماهنگی 
کارگروه آسیب های اجتماعی 

در شهرستان ارسنجان

آسیب های  کارگروه  هماهنگی  و  هم اندیشی  نشست  اولین 
از  پیشگیری  راستای  در  تخصصی  موضوعات  با  اجتماعی 
وقوع و تقسیم کار بین دستگاه های اجرایی در دفتر سرپرست 

اداره بهزیستی شهرستان ارسنجان برگزار شد.
هم اندیشی  هماهنگی،  جلسه  یزدانی:  داور  سرویس خبری/ 
و بررسی راهکارها درخصوص کاهش آسیب های اجتماعی 
بهزیستی،  اداره  سرپرست  حضور  با  ارسنجان  شهرستان  در 
کارشناسان واحد توسعه پیشگیری، اورژانس اجتماعی، رئیس 
شبکه  پرورش،  و  آموزش  )ره(,  خمینی  امام  امداد  کمیته 
بهداشت و درمان، مرکز مشاوره اندیشه سبز و بهار نکو، در 
دفتر سرپرست اداره بهزیستی شهرستان ارسنجان برگزار شد.
در ابتدای این جلسه هادی خدارحیمی سرپرست اداره بهزیستی 
از فعالیت های  شهرستان ارسنجان ضمن خیر مقدم و تشکر 
حوزه اجتماعی دستگاه های همسو با اداره بهزیستی در جهت 
کاهش آسیب های اجتماعی، اشاره ای به فعالیت ها و خدمات 
اجتماعی مجموعه بهزیستی کرد و اظهار امیدواری نمود که 
اعضا پس از احصاء و جمع آوری آسیب های اولویت دار در 

کنار ستاد، همکاری جدی داشته باشند.
این مقام مسئول با اشاره به دخیل بودن بسیاری از دستگاه های 
بیان  اجتماعی،  آسیب های  کاهش  بحث  در  استان  اجرایی 
داشت: باید سهم هر دستگاه در بحث کاهش آسیب اجتماعی 
مشخص شود و با ایجاد تعامل دستگاه ها در راستای کاهش 

آسیب های اجتماعی از موازی کاری ها جلوگیری کرد.

مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت
خبر داد؛

عرضه 600 تن گوشت بوقلمون 
در مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت از تولید و عرضه 
سالانه 638 تن گوشت بوقلمون دراین شهرستان خبر داد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
اظهار  امیریان  منصور  جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت، 
صنعتی  واحد  چهار  در  بوقلمون  گوشت  میزان  این  کرد: 
به  تولید و  قطعه  با ظرفیت 26 هزار 600  بوقلمون  پرورش 

بازار عرضه می شود.
بوقلمون  پرورش  دوره  زمان  مدت  اینکه  بیان  با  امیریان 
گوشتی چهارالی پنج  ماه است، تصریح کرد: در این واحدها 

به طور متوسط سالانه دو بار جوجه ریزی انجام می شود.
به  واحدها  این  در  تولید  اینکه  به  اشاره  با  مسئول  مقام  این 
صورت صنعتی انجام می شود، ابراز کرد: انتقال دان از انبار یا 
سیلو به سالن پرورش، سیستم دان خوری اتوماتیک بشقابی، 
تنظیم دما و تهویه و غیره کاملًا به صورت اتوماتیک انجام 

می شود.

استان بوشهراستان بوشهر

اداره کل فرهنگ و پلیس فتا 
استان بوشهر تفاهم نامه همکاری 

امضا کردند

اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و پلیس فتا استان بوشهر 
از آسیب های فضای مجازی  پیشگیرانه  محتوای  تولید  برای 

تفاهم نامه علمی، آموزشی و رسانه ای امضا کردند.

به  بوشهر  استان  فتا  پلیس  عمومی  روابط  ایرنا،  گزارش  به 
نقل از سرهنگ مهدی قاسمی در دیدار با مدیرکل فرهنگ 
ظرفیت  از  بهره گیری  بوشهر گفت:  استان  اسلامی  ارشاد  و 
استان  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  زیرمجموعه  رسانه های 
و  فرهنگی  فعالان  و  اندیشمندان  ظرفیت  از  استفاده  بوشهر، 
گروه های مردم نهاد خلاق در این عرصه، برای تولید محتوای 
اثرگذار و مخاطب پسند از اهدافی است که در این تفاهم نامه 

دنبال می شود.
فرهنگ  کل  اداره  ظرفیت های  و  رسالت  به  اشاره  با  وی 
ارتقای  راستای  در  گفت:  بوشهر،  استان  اسلامی  ارشاد  و 
سواد رسانه ای عمومی مردم، تولید و انتشار مناسب محتوای 
بویژه  مجازی  فضای  اجتماعی  آسیب های  از  پیشگیرانه 

شبکه های اجتماعی در دستور کار قرار دارد.
قاسمی افزود: یکی از مهمترین رسالت های اداره کل فرهنگ 
برای  استانی  ظرفیت های  همه  از  استفاده  اسلامی،  ارشاد  و 
تحقق منویات رهبر معظم انقلاب در حوزه فرهنگ، هنر و 
رسانه در جغرافیای استانی است که بخش قابل توجهی از آن 

در بستر فضای مجازی اجرایی می شود.
رئیس پلیس فتا استان بوشهر ادامه داد: امیدواریم با تقویت و 
توسعه همکاری های مشترک ترویجی و آموزشی و تعامل با 
رسانه های فعال استانی برای افزایش آگاهی عمومی کاربران 
و  هدفمند  بصورت  رسانه ای  سواد  ارتقای  و  مجازی  فضای 

ساماندهی شده، اقداماتی کاربردی انجام شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بوشهر در این نشست 
با اشاره به اهمیت بهره بردن درست از فضای مجازی، گفت: 
با توجه به گستردگی و بسترهای نامحدود این فضا، نهادینه 
و  عمومی  عزم  نیازمند  آن  از  ایمن  استفاده  فرهنگ  کردن 
مشارکت همه دستگاه های متولی است و این اداره کل نیز 
در این راستا تمام ظرفیت خود برای تولید و انتشار محتواهای 

نوین دیجیتال آموزشی بکار می گیرد.
عبدالرحیم افروغ افزود: گسترش اقدامات فرهنگی اثربخش 
تشکل های  و  دولتی  دستگاه های  همه  هم افزایی  و  تعامل  با 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  هدف های  از  انقلابی  و  مردمی 

اسلامی است.
 وی ادامه داد: همکاری با پلیس فتا به عنوان دستگاهی که 
در حوزه فضای مجازی حضوری فعالانه و تخصص دارد، از 
اولویت های اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بوشهر 
است و در این راستا برای تحقق اهداف مشترک از ظرفیت 

دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی استفاده می شود.
در این نشست تفاهم نامه تعامل و همکاری علمی، آموزشی 
پلیس  ارشاد اسلامی و  اداره کل فرهنگ و  بین  و رسانه ای 
فتا استان بوشهر تنظیم و به امضا مدیرکل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی و رئیس پلیس فتا استان بوشهر رسید.

نماینده مجلس:

حریم لوله های انتقال نفت 
در شمال استان بوشهر باید 

 
سامان یابد

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
گفت: لوله های نفتی که از بین روستاهای مال قائد و سربست 
گناوه می گذرد عمران شهری این منطقه را مختل و شرایطی 
ناایمن ایجاد کرده که لازم است اقداماتی برای افزایش امنیت 

و ساماندهی حریم آن انجام شود.
بوشهر،  مردم  نماینده  دفتر  عمومی  روابط  ایلنا،  گزارش  به 
گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی به نقل از عبدالکریم 
فضاسازی  کارشناسی  اقداماتی  با  باید  کرد:  بیان  جمیری 
مناسب در اطراف این خط لوله انجام شود تا زیبایی و عمران 
نقاط پل هایی  از  باشد و در برخی  به دنبال داشته  شهری را 

احداث شود تا امکان استفاده مردم از ساحل فراهم شود.
نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل  به  درخواست  این  افزود:  وی 
نفت  مناطق  مدیر  با  تماس  در  نیز  ایشان  و  شد  ارائه  ایران 

خیزی جنوب، دستورهایی را در این زمینه صادر کرد.
 جمیری با اشاره به ضعف ها و مشکلات روستاها و مناطق 
اذعان کرد: شرکت های  استان بوشهر،  کم برخوردار شمال 
مسئولیت های  به  باید  چنانکه  منطقه  این  در  مستقر  نفتی 
که  نمی کنند  عمل  پیرامونی  مناطق  قبال  در  خود  اجتماعی 
نفت  ملی  مدیرعامل شرکت  با  نشست  در  نیز  موضوع  این 

ایران بررسی شد.
وی اضافه کرد: اشتغال نیروهای بومی در شرکت های نفتی 
یکی دیگر از مسائلی است که مردم از وضعیت کنونی آن 
راضی نیستند و لازم است درصد اشتغال نیروهای بومی به نفع 

ساکنان شهرهای شمالی استان بوشهر افزایش یابد.
دیلم  آب  انتقال  پروژه  و  بوشهر  شیرین کن  آب  تکمیل 

مطالبه جدی مردم
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
گفت: بحران کم آبی از مشکلات جدی استان بوشهر است 
و شتاب بخشی به پروژه های آب شیرین کن بوشهر و شبکه 

انتقال هشت کیلومتری بالادستی آب دیلم ضروری است.
استان  شمال  کشاورزی  نیاز  مورد  آب  تأمین  افزود:  وی 
بوشهر از دیگر ضرورت هایی است که مطالعه اولیه در مورد 

آن انجام شده است.
از  شده  رها  آب  حاضر  زمان  در  اینکه   بیان  با  جمیری 
بر  داد:  توضیح  نمی رسد،  کشاورزان  دست  به  رئیسعلی  سد 
از  آب  انتقال  عملیات  تکمیل  شده  انجام  مطالعه های  اساس 
سد رئیسعلی مشکل شبکه توزیع آب اراضی حله را نیز حل 

می کند.
و  آب  مسئولان  و  خود  مشترک  نشست  به  اشاره  با  وی 
و  آب  معاون  جوانبخت،  محمد  با  بوشهر  استان  فاضلاب 
جنوب  شهری  فاضلاب  کرد:  اعلام  نیرو،  وزیر  فاضلاب 
در  که  است  محله ها  این  مردم  جدی  دغدغه های  از  بوشهر 
آن   23 ماده  کمیسیون  برای  لازم  استعلام های  حاضر  زمان 

انجام شده و لازم است با تأمین اعتبار فاز نخست آن اجرایی 
شود.

شمال استان بوشهر با ضعف زیرساختی بسیاری روبرو است
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
اذعان کرد: شهرستان های گناوه و دیلم در شمال استان بوشهر 
مشکلات  با  فراوان  استعدادهای  و  ظرفیت  داشتن  وجود  با 
این  اولویت دار  مسائل  که  هستند  مواجه  زیرساختی  متعدد 
متولی  وزارتخانه های  با  نشست  در  و  احصا  شهرستان ها 

پیگیری می شود.
توسعه  و  معاون عمران  با  نشست  در  عنوان کرد:   جمیری 
به  سفر  مصوبه های  کشور  وزارت  روستایی  و  شهری  امور 
تأمین  زباله،  دفع  آلات  ماشین  تأمین  درباره  بوشهر  استان 
تجهیزات  تأمین  روستایی،  راه های  برای  نیاز  مورد  بودجه 
نیاز  مورد  تجهیزات  دیگر  و  نشانی  آتش  مراکز  نیاز  مورد 

شهرداری ها پیگیری شد.
 وی بیان کرد: در این نشست معاون وزیر کشور قول مساعد 
هر  مرکزی  بخش  محوریت  با  نیاز  مورد  تجهیزات  که  داد 

شهرستان بر اساس برآوردهای کارشناسی تأمین شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

مدیر نگهداری تأسیسات آب شرکت
آب منطقه ای هرمزگان:

۹6 میلیون متر مکعب روان آب 
وارد سدهای هرمزگان شد

 
مدیر نگهداری تأسیسات آب شرکت آب منطقه ای هرمزگان 
گفت: براثر بارندگی های اخیر ۹6 میلیون متر مکعب روان 

آب وارد سدهای هرمزگان شد.
جگین  سد  اینکه  بیان  با  ترکمندی  رضا  مهر،  گزارش  به 
بشاگرد با بیش از 6۷ میلیون متر مکعب ورودی روان آب 
بنابر  افزود:   رسید،  درصد   ۹3 به  آن  سازی  ذخیره  میزان 
حجم  مکعب  متر  میلیون   ۱۱ میناب  استقلال  سد  در  آمارها 
این سد  ذخیره آب  میزان  ثبت شد که  ورودی آب جدید 

اکنون به ۷۵ درصد رسیده است.
وی تصریح کرد: سد شمیل و نیان نیز در بارندگی های اخیر 
بیش از ۱0 و نیم میلیون متر مکعب روان آب جدید در خود 
به  این سد  ذخیره کرد و میزان ذخیره آب و پرشدگی در 

6۱ درصد رسید.
مدیر نگهداری تأسیسات آب شرکت آب منطقه ای هرمزگان 
نیز هم اکنون شاهد پرشدگی 6۴  عنوان کرد: در سد سرنی 
متر  میلیون  نیم  و   ۴ اخیر  بارش های  در  و  هستیم  درصدی 

مکعب روان آب به این سد وارد شده است.
آب  سازی  ذخیره  وضعیت  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
پشت سدهای استان مطلوب است و باتوجه به خشکسالی ها 
مدنظر  را  لازم  صرفه جویی های  آب  مصرف  زمینه  در  باید 

قرار دهیم.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 

هرمزگان:

مدارس کانکسی هرمزگان تا ۱۴0۲ 
برچیده می شود

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان با بیان 
برچیده   ۱۴02 مهرماه  تا  استان  این  کانکسی  مدارس  اینکه 
کلاس   ۵3 قالب  در  کانکسی  مدرسه   ۴۱ گفت:  می شود، 
درس در مناطق محروم و کمتر برخوردار استان وجود دارد 
که برای برچیده شدن و جایگزینی با مدارس ایمن به ۴00 

میلیارد ریال اعتبار نیاز است.
سید فخرالدین هاشمی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
ایمن،  به محیط  با حذف مدارس کانکسی و جایگزینی آن 
از  هرمزگان  مختلف  شهرهای  در  دانش آموز   ۵00 از  بیش 

فضای آموزشی استاندارد بهره مند می شوند.
و  دولتی  اعتبارات  در صورت جذب  اینکه  به  اشاره  با  وی 
خیران مدرسه ساز این مدرسه ها تا مهرماه ۱۴02 کانکس های 
آموزشی در هرمزگان برچیده می شود، بیان داشت: البته تلاش 
داریم تا در سال جاری مدرسه ایمن جایگزین کانکس های 

آموزشی که جمعیت بالای ۱0 دانش آموز دارند، کنیم.
اظهار  هرمزگان  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
داشت: مدرسه های در دست ساخت ۱2 کلاسه چهچکور در 
حاشیه شهر بندرعباس با بیش از ۴00 دانش آموز و مدرسه 6 
کلاسه شهید کلاهدوز پشته علی آباد میناب با 230 دانش آموز 
تا پایان مهرماه ساخته می شوند که با تحویل آن به آموزش 

و پرورش استان 2۱ کانکس برچیده می شود.
سه  مدرسه  امسال  مهرماه  تا  همچنین  شد:  یادآور  هاشمی 
در  دستگرد  کلاسه   6 مدرسه  و  میناب  زرتوجی  کلاسه 
و  شده  هرمزگان  پرورش  و  آموزش  تحویل  بشاگرد  گاز 

دانش آموزان از کانکس وارد مدرسه ایمن می شوند.

کانکس  شامل  کانکسی  مدرسه های  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مستقل و وابسته به مدارس است، اظهار داشت: در حال حاضر 
۴۱ مدرسه کانکسی مستقل در شهرهای استان وجود دارد که 
بیشتر این مدارس دارای جمعیت دانش آموزی کمتر از ۱0 

نفر هستند.
هاشمی ادامه داد: مدارس کانکسی در همه شهرهای هرمزگان 
وجود دارد و تنها مربوط به منطقه خاصی نیست اما این آمار 
غربی  مناطق  در  و  بیشتر  استان  شرق  و  مرکز  مدارس  در 

استان کمتر است.
وی گفت: در تلاش هستیم با اجرای طرح ملی »شهید پناهی« 
بنیاد برکت، مدارس کانکسی را جمع آوری  و با مشارکت 

کنیم که اولویت با مدارس کانکسی مستقل است.
ساماندهی  منظور  به  پناهی«  »رضا  دانش آموز  شهید  »طرح 
کشور  در  دانش آموز   ۱0 بالای  کانکسی  و  سنگی  مدارس 
آغاز  تیرماه   28 از  جهادگران  و  بسیجیان  خیران،  همت  به 
شده و در قالب آن ساماندهی یکهزار و ۱26 مدرسه سنگی 
در  کشور  در  دانش آموز   ۱0 بالای  جمعیت  با  کانکسی  و 
قرار  مدارس  نوسازی  و  تجهیز  توسعه،  سازمان  دستورکار 

گرفته است.
کرد:  بیان  اظهار  هرمزگان  مدرسه ها  نوسازی  مدیرکل 
مدارس  بحث  بتوانیم  پناهی  شهید  طرح  اجرای  با  امیدواریم 
کانکسی مستقلی که جمعیت دانش آموزی پایدار دارند، را با 

ساخت مدارس ایمن به سرانجام برسانیم.
هاشمی یادآور شد: بسیاری از کانکس های آموزشی نیز در 
حاشیه و در کنار ساختمان های مدارس قرار گرفته اند که این 
موضوع تحت عنوان توسعه کلاس ها در نشست اخیر شورای 
امسال  مقرر شد که  و  پرورش هرمزگان مطرح  آموزش و 
عنوان  به  بندرعباس  شهر  به  منظور  این  برای  خوبی  اعتبار 
پایلوت و نمونه داشته باشیم تا بتوانیم کلاس های درس جدید 

را در مدارس دایر کنیم.
وی گفت: در شهرستان رودان نیز بحث توسعه کلاس ها از 
مصوبه های شورای اداری این شهرستان بوده که ۱0 کلاس 
درس به مدارس دایر اضافه شود که با ساخت این کلاس ها، 

از میزان کانکس ها کم خواهد شد.
این مسئول ادامه داد: با ساخت و تحویل مدارس از مهرماه 
امسال به بعد یک کاهش قابل ملاحظه ای در کلاس های درس 

کانکسی در استان هرمزگان خواهیم داشت.
وی البته درباره دلیل دایر شدن مدارس کانکسی در مناطق 
دلیل شرایط  به  این موضوع  از  بخشی  استان گفت:  مختلف 
اقلیمی )کوهستانی و کویری( و بخش دیگری مربوط به کم 

بودن جمعیت دانش آموزی آن مناطق است.

استان خوزستاناستان خوزستان

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
خوزستان خبر داد؛

۲6۷ میلیارد تومان 
برآورد اولیه خسارت سیل به راه های 

خوزستان

 
 

  
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان با اشاره به 
برآورد اولیه خسارت به راه های استان، گفت: فعالیت سامانه 
 2 خوزستان،  نقاط  برخی  در  سیل  وقوع  و  مونسون  بارشی 
هزار و 6۷0 میلیارد ریال به راه های استان خسارت وارد کرد.
پی  در  اظهار کرد:  ایبنا  با  گو  و  در گفت  محمد جولانژاد 
ورود سامانه بارشی و وقوع سیلاب، 60 راه اصلی و شریانی 
به دلیل ریزش کوه و گل و لای ناشی از طغیان رودخانه ها 

مسدود شد.
وی افزود: با بکارگیری تعداد ۱۵0 دستگاه ماشین آلات، ۴0 
گشت راهداری و ۴00 نیروی انسانی تمامی جاده های اصلی 
خوزستان بازگشایی شده اند و تلاش برای بازگشایی ۱2 جاده 

روستایی ادامه دارد.
راه های  از طول  مترمکعب  جولانژاد تصریح کرد: 20 هزار 
خوزستان ریزش برداری شده است و در پی وقوع این سیل 
ابنیه فنی خسارت  به 200 کیلومتر انواع راه و ۱00 دستگاه 

وارد شد.
وی بیان کرد: بر اساس برآورد اولیه، 2 هزار و 6۷0 میلیارد 

ریال به راه های استان خسارت وارد شده است.

انتقاد شدید نماینده اهواز 
از وزیر ورزش بابت تحقق نیافتن 

وعده هایش
 

نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی از وزیر ورزش 
خوزستان  ورزش  درخصوص  وعده هایش  تحقق  عدم  بابت 

انتقاد کرد.
به  انتقادش  درباره  ایسنا،  با  گو  و  در گفت  یوسفی  مجتبی 
وزیر ورزش در کمیسیون فرهنگی مجلس نسبت به ورزش 

استان خوزستان، اظهار کرد: هر وزیر ورزشی که روی کار 
یورویی  میلیارد  و چند  میلیون  میل چند  و  از حیف  می آید 
در باشگاه های حرفه ای حرف می زند اما بعد هیچ اتفاقی رخ 
نمی دهد، اگر یک نفر که در پروژه های استانی و شهرستانی 
خطا کرده است را به دستگاه قضایی معرفی می کردند بخشی 

از مشکلات حل می شد.
وی بیان کرد: سؤال من در این کمیسیون این بود که چرا 
است؟  بیشتر  آن ها  پروژه های  و  استان تر  استان ها،  برخی 
چرا یک استان مثل خوزستان با پنج میلیون نفر جمعیت با 
موضوعات زیرساختی  باید مشکل داشته باشد. من در یک 
سال گذشته 60 میلیارد تومان برای ورزش استان خوزستان 
اعتبار جذب کردم، آن وقت وقتی برای کمک به تیم ولایت 
میلیون   200 می گوید  می زنیم،  نامه  ورزش  وزیر  به  اهواز 

تومان به شما می دهیم، این یعنی چی؟
نماینده اهواز عنوان کرد: حتی مقرر شده بود که یک زمین 
در  پارالمپیکی  ورزشکار  متقیان  هاشمیه  خانم  اسم  به  چمن 
در  آن  احداث  کار  الان  اما  شود  احداث  ملاشیه  شهرش 
حالی که ۹ ماه از وعده داده شده می گذرد، در چه مرحله ای 
قرار دارد؟ وزیر به وعده خود درخصوص بازسازی پیست 

دوچرخه سواری اهواز نیز هنوز عمل نکرده است.
وی همچنین گفت: در سفری که وزیر ورزش به خوزستان 
داشت، عنوان کردم که 20 میلیارد تومان برای ساخت سالن 
اختصاص  هکتاری   ۱6 ورزشی  مجموعه  در  نفری   ۴۵00
می دهم و مقرر شد آقای سجادی هم 20 میلیارد تومان کمک 
کند اما اتفاقی نیفتاد. حتی برای 60 میلیارد تومانی که ما برای 
پروژه های استان در نظر گرفتیم وزیر ورزش باید معادل آن 
پول اختصاص می داد که نه تنها این کار انجام نشد، بلکه پول 

خود ما را هم جذب نکردند.
ورزش  وزیر  آقای  کرد:  بیان  سجادی،  به  خطاب  یوسفی 
زمین های خاکی اهواز باید حفظ شوند و اگر متصرفان آن ها 
را گرفتند چه باید کرد. متولی این کار وزارت ورزش است 
و باید فکری بیندیشید. حق استان ورزش خوزستان بیش از 

این است.
حتی  شد  تشکیل  که  جلسه ای  در  من  گفت:  ادامه،  در  وی 
درخصوص تیم های مردمی ولایت اهواز و استقلال ملاثانی 
و رسیدگی به ورزشگاه شیبان نیز صحبت و عنوان کردم که 

این تیم ها و ورزشگاه نیاز به کمک دارند.
نماینده اهواز همچنین، عنوان کرد:  آقای سجادی در اولین 
به  فرهنگی خود  معاونت  به همراه  نوروز ۱۴0۱  سفری که 
اهواز داشت هدف از این سفر مشخص نشد، آن روز به سختی 
و با اجبار او را به مجموعه ورزشی ۱6 هکتاری اهواز بردم و 
جای سؤال است که چرا وی هنوز سفری برای رسیدگی به 
مشکلات ورزش اهواز به این شهر که یک میلیون و هشتصد 
هزار نفر جمعیت دارد، نداشته است، در حالی که به خیلی از 

استان ها سفر داشته است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیر شعب بانک کشاورزی
 کهگیلویه و بویراحمد:

۳۷۲ میلیارد ریال تسهیلات 
دامدارکارت به بهره برداران کهگیلویه 

و بویراحمد پرداخت شد

 

 

بویراحمد گفت:  و  بانک کشاورزی کهگیلویه  مدیر شعب 
دامدار  قالب  در  بانکی  تسهیلات  ریال  میلیارد   3۷2 تاکنون 

کارت به بهره برداران این استان پرداخت شده است.
بهنام فرح بخش در گفت وگو با خبرنگار ایسنا اظهار داشت: 
این تسهیلات به ۷۴2 نفر متقاضی در کهگیلویه و بویراحمد 

پرداخت شده است.
دوره  و   درصد   ۱0 سود  با  کارت  دامدار  بانکی  تسهیلات 
مرغداران  و  دامداران  از  حمایت  برای  ماهه   ۹ بازپرداخت 
پیش بینی شده است این طرح برای تأمین علوفه در سال ۱۴00 

از سوی دولت سیزدهم طراحی و عملیاتی شد.
وی ابراز داشت: دامدار کارت از این پس به عنوان بستری 
برای ارائه تسهیلات یارانه ای به دامداران روستایی و عشایری 

استفاده خواهد شد.
بویراحمد گفت:  و  بانک کشاورزی کهگیلویه  مدیر شعب 
امسال  همچنین حدود 6۵0 میلیارد ریال تسهیلات از سوی 
این بانک به متقاضیان بخش های زراعت و باغداری در این 

استان پرداخت شده است.
وی عنوان کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون ۷۴۴ بهره بردار 
بخش زراعت در این استان ۴۴2 میلیارد ریال و ۵۱0 متقاضی 
دریافت  بانکی  تسهیلات  ریال  میلیارد   206 باغداری  بخش 

کردند.
کهگیلویه و بویراحمد 2۷0 هزار هکتار زمین کشاورزی دارد 
و سالیانه ۹۱0 هزار تن محصول در این استان تولید و روانه 

بازارهای مصرف می شود. 

هکتار  با ۵0۵۷  این شهرستان  فسا گفت:  مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
کشت ذرت در سال زراعی جاری رتبه سوم سطح زیر کشت این محصول را 

در استان فارس به خود اختصاص داده است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی 
فسا، ناصر انصاری تصریح کرد: از سطوح زیر کشت ذرت در این شهرستان 
دانه ای  ذرت  به  هکتار   ۱33۷ و  علوفه ای  ذرت  کشت  به  هکتار   3۷20
اختصاص دارد.به گفته وی؛ عمده ارقام ذرت کشت شده در شهرستان فسا 

شامل ۷03، ۷0۴، سیمون و AS ۷۱ هست که از بهترین عملکرد تولیدی در 
اقلیم این شهرستان برخوردار است.

منبع  یک  عنوان  به  ذرت  کشت  اهمیت  بر  تأکید  با  مسئول  مقام  این 
تأمین علوفه و خوراک دام و همچنین ماده اولیه در صنایع غذایی از جمله 
کارخانه های روغن کشی، اظهار کرد: پیش بینی می شود از مزارع شهرستان 
فسا بالغ بر ۱86 هزار تن ذرت علوفه ای و بیش از ۱2 هزار تن ذرت دانه ای 

برداشت شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فسا خبر داد؛
پایان کاشت بیش از 5 هزار هکتار ذرت در فسا


